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  PKN CLC Project 现场安全承诺书

EHSS Commitment

现场安全承诺书

为满足沙特PKN CLC项目安全管理要求，本人承诺如下：

To full comply with PKN CLC Project EHSS requirement, I commit as follow,
1．本人已接受过安全教育培训，遵守PKN各项EHSS制度及LSC规定。

I have received safety orientation, and full comply with PKN EHSS requirement and LSC rules.

2.对自己的ID卡负责，不得将自己的ID借给他人使用,不得使用他人ID进入PKN。

Your ID/Badge is your responsibility. Never lend your ID to anyone. Never use other’s ID to enter in PKN.

3.遵循保卫指示。ID卡佩戴在醒目位置，并主动出示ID卡，接受保卫检查。

Follow security man instructions.ID cards have to be worn and visible all the times. 
4．不带手机、相机、打火机、火柴等违禁品进入PKN工厂。

Not to carry mobile phones, camera, lighter, match and any contraband to PKN Plant.

5.不得隔着厂区大门或围栏交谈及传递物品。

Not to take and deliver materials though fence and gates.

6.不得厂区围栏周围逗留，不得将物品存放在厂区围栏附近。
 Not to touch the security red zone and do not keep any material near the fence.
7．厂内沿人行道行走，不得从装置区穿行，未经许可不得操作厂内任何设施。  

Walk through pavement, not to walk in plant operation area, not to operate any PKN facilities without authorization.
8．按规定着装，穿戴好安全帽、安全鞋、安全眼镜及其它安全防护用品。

According to requirement, proper PPE (at least Safety helmet, safety shoes, safety glass, FRC) shall be used in PKN Plant. 
9.无出门证，不得携带任何物体出场。

Not to take out of any material without gate pass.

10.不乱扔固体废弃物，保护环境。

Protect environment. Handle waste as requirement. 
11.严禁打架，嬉戏，与人发生冲突。

Not fighting and horse play with other person.

12只能在指定吸烟点进行吸烟。
Smoking shall not be permitted in the Operating Plants except in designated smoking shelter.
13.严禁厂区内及围墙周围进行摄像拍照。
Unauthorized photography and use of video within PKN fence shall be strictly prohibited
14.除非紧急情况，不得在厂区内奔跑。
Running inside the plant is prohibited, except in case of emergency。
15.严格遵守PKN LSR规定。

Strictly comply with PKN LSR requirements.

16.自觉遵守防疫规定，时刻佩戴口罩，注意保持1.6m社交距离。
Comply with COVID-19 Precaution Requirements, wear mask and maintain 1.6 m social distances.
如发现以上违反行为，本人接受相关处理。                                                             

In case of breach or violation of the any of above-mentioned rules, I solely responsible for any 
action against me.
                                              年Year      月month       日day
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